

CAREERS WITH THE FOREIGN SERVICELA CARRIERE AU MINISTERE

For the information of students or individuals interested in joining the Foreign Service, the following members of the Bureau of Personnel would be willing to speak and answer questions on careers with the Foreign Service.

Les agents du bureau du Personnel, dont les noms figurent ci-dessous, seront heureux de donner aux étudiants ou à toutes autres personnes intéressées à se tailler une carrière au service à l'étranger, tous les renseignements pertinents.

A Foreign Service Career: Is the Diplomat an Anachronism?

BILD, F.

A graduate of Sir George Williams University and University College, London, Mr. Bild has served in Tokyo, Vientiane and Paris. He is Director of the Personnel Operations Division.

Diplômé de l'Université Sir George Williams (Montréal) et de "University College" (Londres), M. Bild a été en poste à Tokyo, Vientiane et Paris. Il est Director de la Direction du Personnel.

Personnel Policy for a Foreign Services

HADWEN, J.G.

(see Biographical Sketch page 16)